
Aloite 1 (1)

Kaupunginvaltuusto 16.11.2020

Valtuutettu Timo Nurmio ym. aloite: Aloite Jäkärlän urheilupuiston kunnostaminen
Kenttä tai oikeastaan koko valmistui lähiliikuntabuumin tuloksena 1990. Senjälkeen kentälle ei juurikaan ole tehty korjaustoimenpiteitä vaikka niitä onkaupungin taholta useasti luvattu.  Nyt kenttä on käyttäjilleen vaarallinen.Pohjarakenne on elänyt ja kentän reunat ovat painuneet alaspäin. Tämänmyötä juoksurata (300 m, neljä kiertävää rataa) on halkeillut ja painunut ja li-säksi ulkorata on kallistunut ulospäin. Juoksusuoran (täysmittainen 8 rataa)100 metrin lähtö tapahtuu nyt ylämäkeen ja maaliin tulo alamäkeen. Keskialu-een nurmikon ja radan välinen hulevesikouru on murtunut ja vääntynyt useas-ta kohdasta. Eivätkä kourun suojaritilät ole enää aikoihin sopineet paikoilleen.Lisäksi keihäänheitto- ja pituushyppypaikat ovat painuneet ja kuopilla. Samoinkuularinki on kallistunut. Kiinteitä korkeushyppypaikkoja kentällä ei ole ollutvuosiin, kun niiden suojia ei ole uusittu.Maarian Mahdin lisäksi kenttää käyttävät Jäkärlän – ja Yli- Maarian koulut,Maarian Reipas, Turun alueen jalkapalloseurat sekä aktiiviset maarialaiset.Yli-Maariaan valmistuneen koulun myötä on alue kehittynyt valtavasti ja jatku-vasti kehittyy ja kasvaa. Yli-Maariasta on nyt avattu ajoyhteys Jäkärlään, jokalisää kentän käyttöastetta.  Tämän kaltaisen lähiliikuntapaikan merkitys koros-tuu tulevaisuudessa entisestään.Satojen nuorten harrastustoiminnan toteutumiseksi ja mahdollistamiseksi alu-eella sekä alueellisen seuratoiminnan kehittämiseksi on kentän kunnostamis-ta kiirehdittävä.
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